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Algemeen 

Naam comité/departement: Afgevaardigden West-Vlaanderen 

Datum: 06 februari 2023 Uur: 19:30 Kortrijk 

Aanwezig: Jean Paul Cannaert – Eddy Hendryckx – Bo Depoorter – Francis F_Goemaere –Yvan 
Decraemer   

Verontschuldigd:  Hendrik Hollevoet  (buitenland) – Miguel Stevens – Geert Rigolle 

Uitgenodigd/veront:  Guy Vervaeke 

 

Verslag 

1. Goedkeuring verslag vergadering 08 nov 2022. 

2. De AV van zaterdag 17 dec 2022 was een lijdensweg – messen waren geslepen, 
onenigheden en persoonlijke twisten ondermijnden de vergadering.  Dergelijke 
manier van samen komen is contraproductief en de focus lag niet meer op de 
vele uitdagingen die slechts schoorvoetend schrijden.    Het dure 
Governanceverhaal werpt geen vruchten af, integendeel.  Het is een boutade, 
maar het is vijf na twaalf.  De focus moet terug op de corebusiness, het 
basketbal.  Wij onderschrijven volmondig het schrijven dd 16 januari 2023 van 
Bestuurder Veerle Waegemans dewelke ik hierna volledig weergeef teneinde 
jullie allen de huidige malaise maar ook de vernieuwde hoop te schetsen: 

“Beste AV-leden, Sinds eind juni ben ik actief in het BO van Basketbal 
Vlaanderen. Met enkel bagage als clubbestuurder, startte ik met veel 
enthousiasme dit nieuw engagement. Na 6 maanden inwerkperiode kan ik mijn 
indrukken als volgt samenvatten: • Enorm boeiende materie • Aangenaam 
verrast over de drive en knowhow binnen Basketbal Vlaanderen zowel van de 
professionals als de vrijwilligers • Veel mooie uitdagingen om onze sport verder 
te laten groeien • Een gevoel van chaos – het ontbreken van een ‘rustige’ 
structuur in een woelige zee Op mijn eerste AV in december ontmoette ik 
gedreven en gepassioneerde mensen die ‘uit liefde voor de sport’ op 
zaterdagmorgen afzakten naar Mechelen. Wat volgde, staat wars op wat ik van 
een eigentijdse, dynamische organisatie verwachtte : een vergadering die te 
laat start en veel te lang duurt, oeverloze discussies over punten en komma’s, 
een bitsige sfeer waar niemand gelukkig van wordt. De lichaamstaal van de 
meerderheid van de AV-leden sprak boekdelen: ‘met wat zijn we hier bezig?’ Ik 
ben volledig akkoord dat punten en komma’s juist moeten staan, dat statuten 
en reglementen moeten gevolgd worden, dat stukken tijdig en correct moeten 
gecommuniceerd worden. We hebben als BO al een aantal (weliswaar kleine) 
stappen genomen: 1. Verslagen BO zullen vanaf nu digitaal goedgekeurd 
worden binnen de week na BO zodat deze uiterlijk een week na BO kunnen 
gepubliceerd worden (tenzij er nog fundamentele discussies zijn, dan wordt dit 
uitgesteld naar volgende BO) 2. De agenda van de AV zal ruim op voorhand 
opgesteld worden zodat deze tijdig en correct kan gecommuniceerd worden. 
Idem met de bijhorende stukken. 3. De agenda van de AV zal duidelijk 
vermelden welke punten te stemmen/beslissen zijn en welke punten ter info 
zijn. 4. Er worden overlegmomenten gepland met de trekkers van de 
stakeholdergroepen zodat er meer verbinding is. Adres. Ottergemsesteenweg 
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Maar mag ik als nieuw bestuurslid een lans breken voor een nieuwe AV-stijl ? 
Een AV waarin bestuurders, professionals en werkende leden samen hun 
schouders zetten onder de allermooiste sport die er bestaat? Een AV waarin er 
ruimte is om over basketbal te discussiëren, waarin er ruimte is om nieuwe 
ideeën voor te stellen, om bezorgdheden te delen én om samen beslissingen 
te nemen om onze sport vooruit te helpen. En mag ik ook een lans breken om 
ons als vernieuwd BO wat tijd te gunnen om al die punten en komma’s juist te 
zetten, om die rustige structuur te bouwen ? Ook wij zijn vrijwilligers die dit, 
net als jullie, naast onze job en gezin, dit allemaal moeten zien te realiseren en 
combineren. En ook wij functioneren beter in een positief klimaat dan telkens 
te moeten bekomen van vlammende mails waarin we worden uitgescholden. 
Het BO zal alles in het werk stellen om alle reeds geformuleerde én toekomstige 
suggesties, alle kritische noten, alle voorstellen ter harte te nemen maar op een 
gestructureerde manier. We parkeren dus eventjes de reeds ontvangen mails. 
Niet omdat ze onbelangrijk zijn, integendeel, maar wel omdat we ze in diepte 
wensen uit te werken in aanloop naar de volgende AV. Bij deze nodig ik jullie 
uit om in deze mail niet op zoek te gaan naar dt-of vormfouten maar enkel de 
essentie te lezen: LETS TALK BASKETBALL TOGETHER! Mijn beste wensen voor 
een gezond, positief en constructief 2023 kijk uit naar de AV in maart!  

Veerle Waegemans voor het volledig bestuur” einde citaat 

3. Schrijven Ricardo Naeyaert betreffende de impact van de indexering van de TTB 
op het werkingsbudget van de clubs, de laattijdige communicatie  inzake 
stijging arbitragevergoedingen en de tegoeden vanwege de federatie die maar 
niet worden uitbetaald.  Wij vernemen van andere clubs dat er regelmatig 
financiële verrichtingen zijn.  Mogelijks betroffen het enkele punctuele 
gevallen.  Wordt opgevolgd. 

4. Op dinsdag 20 december 2022 ontvingen wij een nota van de Secretaris-generaal over 
de procedure ter verkiezing van bestuurders samen met een tijdslijn, zoals 

goedgekeurd door het BO op 15 december ll.  Dit lokte tot op heden opnieuw hevige 
reacties uit vanuit de groepen afgevaardigden daar er maar uitgestelde 
verkiezingen waren voor twee mandaten en dat de andere twee opengevallen plaatsen 

moesten ingevuld worden volgens de bepalingen van de Statuten en het IR,  zijnde 
verkiezingen in november.  De suggestie wordt gedaan om  een hoofdelijke 
elektronische stemming te organiseren en de werkende leden te vragen of zij akkoord 
kunnen gaan met de afwijking van de statuten om alsnog vier plaatsen in het BO vacant 
te verklaren en dit met 2/3 meerderheid van de werkende leden.  Het Bestuursorgaan 
neemt in de vergadering van 31 januari ’23 kennis van de reacties op de mail van 28 
januari ll. en wenst enerzijds geen verdere polarisatie en anderzijds juridische zekerheid 
over de verkiezingsprocedure.  In deze zin beslist het Bestuursorgaan een elektronische 
stemprocedure onder de werkende leden van de Algemene Vergadering van vzw 

Basketbal Vlaanderen te organiseren.  In deze bevraging wordt er gestemd of je al of 
niet akkoord bent om deze beslissing over het voorstel van het adviescomité te 
verplaatsen naar de Algemene Vergadering van 4 maart ‘23 en zo maximaal 4 nieuwe 

bestuurders te benoemen i.p.v. 2 op de Algemene Vergadering van 4 maart ’23.  De 
stemming verloopt via Election Runner | Vote | Election Overview en staat open tot en met 
8 februari 23u59.  Het resultaat wordt op 9 februari gecommuniceerd.  Er zijn negen 
kandidaten.  Update : op heden 9 feb 2023 ontvangen wij het resultaat : 31 leden (97%) 
van de Algemene Vergadering hebben hun stem uitgebracht.  Er was één onthouding.  

https://vote.electionrunner.com/election/CnN5V


 

26 leden (84%) stemden “ja” en gingen akkoord om 4 nieuwe bestuurders (i p v 2) te 
benoemen op de AV van 4 maart 2023. 

5. Overleg Bestuursorgaan - Stakeholders(sub)categorie – Francis Goemaere zal 
de werkgroep “statuten” vervoegen.  Secr. Gen. per mail ingelicht.  

6. Duiding activiteiten Basket Belgium dd 13 dec 2022  door Bo Depoorter.  Met 
name de respectievelijke budgetten Lions, Cats, Jeugd.  Licentieproblematiek : 
dossiers moeten uiterlijk op 15 febr 2023 ingediend zijn en eind maart moet er 
beslist zijn.  Beker van België dames en heren vinden plaats in eenzelfde 
weekend.  Moeten opnieuw vaststellen dat het verslag van deze vergadering 
nog niet is gepubliceerd. 

7. Volgende vergadering op dinsdag 28 februari 2023. 

 

 

Jean Paul Cannaert 

Secretaris Afgevaardigden  

 
 
 
 
 


